
 

Beslutningsreferat den 8. februar 2023  

 
 

Deltagere : Torben Vesterholm, Michael Jørgensen, Mogens Østergaard  
   Eivin Christensen, Tobias Knudsen, Jytte Jensen,  

Afbud  : Karsten Rasmussen 
Sekretær  : Jytte Jensen  

1. Næste møde :  14. marts kl. 19.00 hos Jytte Jensen 
 

 

 

Dagsorden: 
 

2. Siden sidst - seneste referat 
Der er indkøbt en PC, som anvendes af sekretæren. Det blev besluttet i 

den anledning, at vi fremover har en ny mailadresse, som vi vil bruge. 

 
Legepladsen på Lindøvej er nu endelig færdiggjort.  

 
 

3. Økonomi 
Regnskab og bankbeholdning stemmer overens. Mange har betalt 

kontingenten for 2023 – op mod 95%. Så det tegner positivt.  
 

Regnskabet er blevet revideret og godkendt. 
 

Bestyrelsen godkendte budgettet for 2023. 
 

4. Status på udvalg (IT/hjemmeside, kontrakter Arkil/SLA m.fl) 
Der arbejdes fortsat med hjemmesiden.  

 

Bemærkninger til strøkasserne – når de skal udsættes næste år, vurderes 
der på den endelige placering. 

 
5. Post til foreningen 

Hej. 
 

Snerydning har gennem alle årene været til stor debat (udover hundehømhøm 😊). 

Men stor ros til Jer for den store hurtige effektive snerydning, som skete den 14. 
december 2022!  

 
I Lyøparken oplevede vi endog at få besøg af en stor saltspreder på en kæmpe 

traktor 😊 år man ser på størrelsesforhold mellem  traktor og vores lille vej😊. 

 
 Spørgsmål: 
- kan man køre med en mindre traktor i Lyøparken ? 
- kan man anvende en anden saltspreder a la kommunens til cykelstier? 
 
Hvorfor disse konstruktive spørgsmål: 
- vores veje er meget smalle og ikke egnede til store maskiner 



 

- qua det at vejene er smalle ramte sprederens salt helt ind i carporten og op på 
vinduerne ud mod vejen. 
 
Kun et lille hjertesuk  
 På forhånd tak. 
 
Med venlig hilsen 
 
Poul-Georg Jertrum 
 

 
Hej Poul  
 
Så har jeg fået en tilbagemelding fra vores leverandør, de vil fremover benytte en 
mindre traktor samt en mindre spredebredde. 
 
Ang. Størrelsen på traktoren så har vi kun to størrelser og jeg vil fremadrettet sende 
den mindste traktor til Starup, og gøre dem opmærksom på sprede bredden. Så de 
ikke spreder på husene og holder Salten på vejen hvor det skal gøre sit arbejde . Jeg 
forstår fuld ud beboerne skeptisk over man møder en stor traktor på de små veje og vi 
skal selvfølgelig  gøre hvad vi kan for at vise hensyn og stoppe sprederne og holde til 
højre. 
 
Skulle der stadig være udfordringer næste gang vi får sne, er du meget velkommen til 
at kontakte mig igen. 
 
God weekend 
 
Med Venlig Hilsen 
 
Torben Vesterholm 
 

 
Hej 

Fed legeplads der er kommet ved fælleshuset😊 

Vores helt små som osse gerne vil en tur på rutsjebanen savner dog en rampe til at 
kravle op ad - de kan ikke bruge “ nettet/ edderkoppespindet” 
Kan det mon lade sig gøre så pladsen osse kan bruges af de 1-2 årige 
Har en på knap 3 og han er slet ikke glad for nettet til at kravle op i rutsjebanetårnet. 
Mvh og på forhånd tak 
Dagplejer 
Dorrith Hede Mathiasen 
 

 
Hej Dorrit 
 
Tak for din mail. 
 
Michael tager kontakt til dem der har lavet legepladser og undersøger hvad der er 
muligt, så vender han tilbage til dig snarest. 
 
Med venlig hilsen 



 

 
Torben Vesterholm  
 

 
Hej Torben . 
Vi talte sammen den 6.12.22 angående træet ud foran vores have. Skygger i haven , 
og nedfaldne blade stopper rist ved vej bump ud for vor vores grund, indkørselsvejen 
til Siøvej. Billederne er fra en søndag i januar, hvor risten var stoppet om morgenen 
og igen ved middagstid. Det er blade fra dette træ, der er problemet. 
Med venlig hilsen Y. Lausdahl 

 
Hej Yvonne 

 
Tak for din mail. 
 
Det kan jeg godt se ikke er hensigtsmæssigt, vi får kigget på hvad der kan gøres og 
vender tilbage til dig snarest. 
 
med venlig hilsen  
 
Torben Vesterholm 
 

 
Hej Torben, 
 
Når du/I er i dialog med Haderslev Kommune kunne man så rejse spørgsmålet: 
 
Hvornår bliver udkørsel fra Lyøvej til Lundingvej lavet 2 sporet? 
 
Kommunen har tidligere indrømmet over for den gamle bestyrelse, at man ikke har en 
forklaring på, hvorfor den er lavet på den måde, som man ser den i dag. 
 
Man kan se, at mange biler kører ind over kanten og sætter spor i jorden/græsset. 
 
Det kan ikke være noget større projekt at fjerne de kantsten og lægge et par meter 
asfalt/sten på forhøjningen. 
 
Blot en ide. 
 
God weekend. 
 
Med venlig hilsen 
Poul-Georg Jertrum 
 

 
Hej Poul 
 
Tak for din mail. 
 
Vi har haft den første dialog med Haderslev kommune om udkørslen fra Lyøvej, 
denne dialog er dog lige pt. sat på pause, da vi står overfor en tid hvor der skal 



 

graves fjernvarme ned i store dele af området og vi endnu ikke kender hvor præcis 
det kommer til at foregå.  
 
Med venlig hilsen 
 
Torben Vesterholm 
  

6. Opgaver – årshjulet: 

Februar - Kontrakten med SLA udløber ultimo 2023. 
  

7. Eventuelt – Generalforsamlingen er ændret/fastsat til den 19. marts 
2023. 

 
Der er konstateret en skade på kantstenen på Tåsingevej. Haderslev 

Kommune har vedkendt sig skyldsmålet, og dækker dermed skaden. 
  

8. Næste møde – 14. marts kl. 19.00 hos Jytte Jensen 

 
 

 


